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سود 2/5 میلیون یورویی از فروش آزمون
قرارداد مهاجم تیم ملی فوتبال ایران با رقیب سپاهان در 
دور انتخابی لیگ نخبگان آسیا امضا شد.نشریه »کیکر« 
گزارش داد که سردار آزمون در تست های پزشکی باشگاه 
شــباب الاهلی امارات در شــهر دبی شرکت کرد و این 
تســت ها را با موفقیت پشت سر گذاشت.باشگاه شباب 
الاهلی هم به  صورت رسمی اعلام کرد که آزمون با این 
باشگاه قرارداد بسته و به تیم پیوسته است.نشریه کیکر 
در این باره نوشت: این انتقال، همه طرف های قرارداد را 
راضی می کند؛ بیشتر از همه آزمون را که ستاره جدید 
تیمش در دبی خواهد شد. او بعد از اینکه خیلی دیر بابت 
غیبت خود در شروع تمرینات بایرلورکوزن عذرخواهی 
کرد، دیگر آینده ای در این تیم نداشت و اجازه تمرین کنار 
سایر بازیکنان را پیدا نکرد.باشگاه بایرلورکوزن که برای 
جذب آزمون در ژانویه سال 2022 مبلغ 2.5 میلیون یورو 
به زنیت سن پترزبورگ پرداخت کرد، حالا 5 میلیون یورو 
بابت فروش مهاجم تیم ملی ایران دریافت می کند که با 
پاداش ها ممکن است به رقم 6 میلیون یورو برسد.شباب 
الاهلی با سرمربیگری پائولو سوزا در اولین بازی خود در 
فصل 24-2023، در مرحله مقدماتی لیگ نخبگان آسیا 

25-2024 به مصاف سپاهان ایران می رود.

تاکید فیفا بر ادامه حضور بانوان 
در ورزشگاه  های ایران

فدراســیون جهانی فوتبال )فیفا( درباره ورود بانوان به 
ورزشگاه ها در ایران طی بیانیه ای به نکاتی اشاره کرد.

فیفا در این بیانیه اعلام کرده است که از سال 20۱۸ شاهد 
ورود بانوان در مســابقات بین المللی جمهوری اسلامی 
ایران بودیم و در ادامه در مســابقات لیگ در تهران و در 
نهایت در سراسر ایران اکنون شاهد حضور بانوان هستیم. 
طبق آخرین گزارش ها، در فصل گذشــته در نزدیک به 
نیمی از مســابقات لیگ برتر ایران و ورزشگاه ها شاهد 
حضور بانوان بودیم.فیفا در ادامه آورده است: گفت وگو با 
فدراسیون فوتبال ایران و مقامات ادامه دارد. این موضوع 
به طور مرتب در گفت وگوهای فیفا با فدراسیون فوتبال 
ایران در همه ســطوح مطرح می شود. گفت وگوی ما با 
فدراسیون فوتبال ایران در سال های گذشته سازنده بوده 
است و فدراسیون بسیاری از تعهدات خود را انجام داده و 
به تدریج دسترسی بانوان به ورزشگاه های سراسر کشور را 

بهبود بخشیده است.

اصفهان میزبان  ایران - قرقیزستان
براســاس اعلام سایت کنفدراســیون فوتبال آسیا، تیم 
ملی ایران در اصفهان میزبان قرقیزستان خواهد بود.تیم 
ملی فوتبال ایران در مرحله سوم رقابت های جام جهانی 
۱5 شهریور میزبان قرقیزستان خواهد بود و طبق اعلام 
AFC این بازی در ورزشگاه نقش جهان اصفهان برگزار 
خواهد شد.ورزشــگاه آزادی در حال مرمت اســت و به 
احتمال فراوان به میزبانی دیدار برابر قرقیزستان نخواهد 

رسید.

رقابت سنگین بارسلونا و پاری سن 
ژرمن برای جذب ویلیامز

باشگاه بارسلونا در نظر دارد هر طور که شده بال اسپانیایی 
اتلتیک بیلبائو را در این نابستان به خدمت بگیرد.نیکو 
ویلیامز که در جریان مســابقات یــورو 2024 عملکرد 
درخشانی در تیم ملی فوتبال اسپانیا به نمایش گذاشت، 
مورد توجه باشگاه بارسلونا قرار گرفته است، این در حالی 
است که رقیب سرســختی به نام پاری سن ژرمن در راه 
جذب این بازیکن دارد. بر اســاس گزارش »رادیو مونت 
کارلو« فرانسه؛ پاری سن ژرمن در تلاش برای هایجک این 
بال چپ اسپانیایی از بارسا استگفته می شود آرسنال هم 
نسبت به جذب این بازیکن علاقه مند است. نشریه »موندو 
دپورتیوو«  در این خصوص گزارش داد؛ پاری سن ژرمن 
می خواهد با ارائه پیشنهادی قابل توجه، نیکو ویلیامز را 
برای پیوستن به این تیم متقاعد کند، با این حال مدیران 
باشگاه بارسلونا اطمینان دارند که می توانند با ستاره جوان 
اتلیتک بیلبائو به توافق برسند و در ادامه بند فسخ او را 
فعال کنند. به همین خاطر دکو مدیر ورزشــی بارسا به 
همراه این تیم به آمریکا )جهت برپایی اردوی پیش فصل( 
سفر نخواهد کرد تا مذاکرات با نیکو ویلیامز را به سرانجام 
برســاند.خوان لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا هفته پیش 
گفته بود که این باشگاه با وجود مشکلات مالی، بودجه 
لازم برای جذب ویلیامز از اتلتیک بیلبائو را دارد، بازیکنی 
که بند فســخش 5۸ میلیون یورو اســت.این بال چپ 
اسپانیایی که قراردادش با اتلتیک بیلبائو تا پایان ماه ژوئن 
2027 اعتبار دارد، تاکنون در ۱22 بازی برای این تیم به 
میدان رفته و آمــار 20 گل زده و 26 پاس گل را از خود 

برجای گذاشته است.

هزینه 2میلیارد پوندی ساخت ورزشگاه 
در منچستر

باشــگاه منچســتریونایتد قصد دارد به جای نوسازی 
ورزشــگاه اولدترافورد، ورزشــگاه جدیدی را در شــهر 
منچستر احداث کند. بر اساس گزارش شبکه تلویزیونی 
»اسکای اســپورتس«؛ این باشگاه لیگ برتری به جای 
افزایش مجدد گنجایش ورزشــگاه اولدترافورد به دنبال 
ســاخت یک ورزشــگاه ۱00 هزار نفری جدید اســت. 
مدیران باشــگاه پس از اینکه گروه بازسازی اولدترافورد 
به این نتیجه رســیدند که ســاخت ورزشــگاه جدید 
گزینه ای متحول کننده تر از بازسازی تئاتر رؤیاها )لقب 
اولدترافورد( خواهد بود، حالا ساخت ورزشگاهی جدید 
را مدنظر دارند.طبق گزارش نشریه انگلیسی »اتلتیک«؛ 
انتظار می رود ســاخت ورزشگاه جدید چیزی در حدود 
2 میلیارد پوند هزینه روی دست باشگاه منچستریونایتد 
بگذارد و تکمیل آن 6 سال زمان خواهد برد، این در حالی 
است که بازسازی ورزشگاه اولدترافورد یک میلیارد پوند 
هزینه خواهد داشــت. روزنامه »میرر« هم گزارش داد؛ 
هزینه ساخت ورزشگاه جدید با ترکیبی از سرمایه گذاری 

خصوصی و دولتی تأمین می شود.

مستطیل سبز

جاور و نوروزی حذف شدند
مهسا جاور و زینب نوروزی در رویینگ دونفره سبک وزن 
زنــان از صعود به نیمه نهایی المپیک پاریس بازماندند. 
در سومین رور بازی های المپیک 2024 پاریس، مرحله 
شانس مجدد رویینگ دونفره سبک وزن زنان برگزار شد 
و نمایندگان ایران موفق به صعود به مرحله نیمه نهایی 
نشدند.قایق ایران با ترکیب مهسا جاور و زینب نوروزی در 
مرحله شانس مجدد زمان 7 دقیقه و 35 ثانیه و 56 صدم 
 C ثانیه را ثبت کــرد و به عنوان قایق  چهارم به فینال
رفتند )تعیین رده  های سیزدهم تا شانزدهم(. کشورهای 
ایرلند، کانادا و آرژانتین به ترتیب اول تا سوم شدند و به 
نیمه نهایی صعود کردند.قایق ایران با کشورهای آرژانتین، 
کانادا، ایرلند و چین  رقابت داشت. سه قایق اول به نیمه 

نهایی رفتند و بقیه قایق ها راهی فینال C شدند.

شکستن رکورد فلپس مقابل چشمان 
اسطوره

لئون مارچند فرانســوی با قهرمانی در بخش  400 متر 
انفرادی طلای ناب این ماده را با شکستن رکورد مایکل 
فلپس، اسطوره شنای جهانی به دست آورد. به این ترتیب 
فرانســه در این بخش به مدال طلا رسید.  مارچند 22 
ساله با زمان 4 دقیقه و 2 ثانیه و ۹5 صدم ثانیه رکوردی 
را که مایکل فلپس آمریکایی در بازی های المپیک 200۸ 
پکن ثبت کرد )4 دقیقه و 3 ثانیه و ۸4 صدم ثانیه( بهبود 
بخشید و به نام خود ثبت کرد.فلپس در زمان برگزاری 
شکسته شدن رکوردش در سالن مسابقات حضور داشت.

مقام دوم  و مدال نقره به تومویوکی ماتسوشــیتا ژاپنی 
رسید و کارسون فاســتر آمریکایی به مدال برنز بسنده 
کرد.او نشان داد جای تعجب نبوده است که این شناگر 
جوان فرانسوی بارها با فلپس مقایسه شده و مربی او نیز 
باب بومن آمریکایی همان مربی قبلی فلپس است. بومن 
توانست پرافتخارترین ورزشکار تاریخ المپیک را هدایت 
کند و اکنون هدایت این شناگر فرانسوی را بر عهده دارد.

چیس کالیز 30 ساله از ایالات متحده که مدافع عنوان 
قهرمانی بود در دور مقدماتی حذف شد.  شناگر فرانسوی 
پنج بار قهرمان جهان شــده اســت و اکنون این طلای 

ارزشمند را نیز با رکوردشکنی به دست اورد.  

جوان ترین ورزشکار ایران مسابقه داد
محمد بیرانوند تیرانداز ۱5 ساله ایران در پایان مرحله سوم 
مقدماتی تراپ بازی های المپیک پاریس در رده بیست و 
یکم ایســتاد. در این روز تیرانداران در سه راند 75 تیر 
زدند که محمد بیرانوند با 70 امتیاز در رده  بیســت و 
یکم قرار گرفت. ادامه مرحله مقدماتی فردا انجام خواهد 
شد و تکلیف 6 نفر برتر برای رسیدن به فینال مشخص 
می شود.در این ماده 30 ورزشکار حضور داشتند.محمد 
بیرانوند با کسب مدال طلای قهرمانی آسیا برای اولین 
بار در تاریخ ایران در رشته اهداف پروازی موفق به کسب 
سهمیه المپیک شد. هدایت بیرانوند را نریمان نیکخو بر 

عهده دارد.

جودوکار الجزایری در کنار مردم 
فلسطین

روی دوشنبه قرار بود مسعود ردوآن دریس 22 ساله در 
وزن 73 کیلوگرم جــودو در بازیهای المپیک به مصاف 
توهر بوتبول، ورزشکار رژیم صهیونیستی برود. با این حال، 
دریس قبل از مســابقه به سر وزن نرسید و وزن او بیش 
از 73 کیلوگرم بود و به این ترتیب از قرعه کشــی حذف 
شد.برگزارکنندگان بازی ها رد صلاحیت او را تایید کردند 
و بــه بوتبول اجازه ورود به دور بعــد را دادند.به گزارش 
اسپرت 24، فدراســیون جودوی الجزایر و کمیته ملی 
المپیک هنوز اظهار نظری درباره این موضوع نکرده اند.

کمیته المپیک رژیم صهیونیستی مدعی شد که شرکت 
نکردن دریس در این مســابقات عمدی بوده و به شدت 
از این ورزشکار الجزایری انتقاد کرد.پیش از این، فتحی 
نورین، جودوکار دیگر الجزایری، پس از انصراف از مبارزه 
با بوتبول در بازی های المپیک توکیو، از سوی فدراسیون 

بین المللی جودو به مدت ۱0 سال محروم شد.

اعتراض رسمی کمیته ملی المپیک ایران 
IOC به

در پی اعلام نام دیگری به جای ایران در هنگام مسابقه 
 IOC رویینگ دونفره زنان، کمیته ملی المپیک ایران به
شکایت کرد. روز دوم رقابت های المپیک 2024 پاریس 
روز یک شنبه با برگزاری رشته های مختلف پیگیری شد 
و نمایندگان ایران نیز در ســه رشته مسابقات به رقابت 
پرداختند.اتفاق عجیب رقابت های این روز، در رقابت های 
قایقرانی رویینگ دو نفره و معرفی مهســا جاور و زینب 
نوروزی نمایندگان کشــورمان رخ داد. در خط شــروع 
مسابقه قایقرانی رویینگ دو نفره، ابتدا گوینده رقابت ها 
قایقران کشــورمان را به عنوان ورزشکاران رژیم غاصب 
صهیونیســتی معرفی کرد، اما در ادامه به اصلاح اشتباه 
عجیب خود پرداخت.پس از این اتفاق مسئولان کمیته 
ملی المپیک کشــورمان به سرعت نسبت به این رفتار 
عجیب برگــزار کنندگان مســابقات قایقرانی معترض 
و مراتــب اعتراض خود را به صورت رســمی به کمیته 
بین المللی المپیک و برگزار کنندگان مسابقات اعلام و 

خواستار پاسخ رسمی آنان شدند.

تنها شناگر ایران به آب می زند
سامیار عبدلی تنها شناگر ایران در بازی های المپیک، از 
امروز سه شنبه رقابت خود را در این بازی ها آغاز می کند.

ســامیار عبدلی تنها نماینده ورزش  هــای آبی ایران 
در بازی  هــای المپیک اســت که از طریق ســهمیه 
سولیداریتی فدراسیون جهانی مجوز ورود به این دوره 
بازی ها را کسب کرد.سامیارعبدلی نهمین شناگر تاریخ 
ورزش ایران در بازی های المپیک به حســاب می آید 
کــه در ماده ۱00 متر آزاد با حریفانش رقابت خواهد 
داشت.رقابت ســامیار عبدلی ساعت ۱2:45 به وقت 

ایران انجام می شود.

روی خط المپیک 2024

همدلی| گــروه ورزش: اســطوره و چهره 
بین المللــی فوتبال ایران و کســی که مهدی 
طارمی را از بوشــهر به تهــران فراخواند و به 
عضویت پرسپولیس در آورد پس از پیوستن این 
بازیکن به باشگاه بزرگ اینترمیلان، خرید طارمی 
را  برای نشریه ایتالیایی گاتزتادلواسپورت ایتالیا 
نوشــت: علی دایی را یادتان هست؟ او مهاجم 
بزرگ ایرانی بود که پیراهن بایرن مونیخ را نیز 
بر تن کرد. او را می توان اســطوره فوتبال آسیا 
تعریف کرد که کاشف مهدی طارمی بود. امروز 
دایی 54 ساله است و هیچ شکی به توانمندی 
طارمــی ندارد. طارمی یــک بمب افکن واقعی 
اســت، می تواند حداقل ۱5 گل به ثمر برساند. 
او بهترین مهاجم مرکزی در کل آسیاست. این 

تعریف علی دایی از مهاجم اینتر است.
آیا نراتزوری با خریــد طارمی فعالیت 

خوبی در نقل و انتقالات داشت؟
مطمئنا همین طور است. با توجه به کارهایی 
که طارمی در پورتو در چهار ســال گذشــته 
انجام داده است، این یک خرید خیلی خوب 
برای اینتر اســت. او بیش از ۹0 گل در لیگ 

پرتغال و لیگ قهرمانان به ثمر رساند.
طارمی کنار لائوتارو مارتینس بهتر است 

یا تورام؟
هر دو. طارمی می تواند خود را با هر شرایطی 
وفــق دهد. به عنوان مهاجم اول یا دوم خوب 
ظاهر خواهد شــد. او و لائوتارو، حداقل روی 

کاغذ می توانند بیش از 40 گل به ثمر برسانند.
طارمی چگونه از دیگر مهاجمان متمایز است؟

هوش فوتبالی. طارمی در زمین زیاد حرکت و 
به همین دلیل مدافعان را غافلگیر می کند؛ به 
علاوه، او به لحاظ بدنی هم در شرایط خوبی 
است. مهدی در نبردهای تن به تن نمی بازد 
و به راحتی توپ از پاهایش جدا نمی شود. او 
این ویژگی هایش را با کیفیت فنی فوق العاده 

و تمام کنندگی اش ترکیب می کند، چیزی که 
شاید انتظارش را نداشته باشید.

آیا اینزاگی مربی مناسبی برای او است؟
بر اســاس آنچه که من دیــده ام، بله. اینزاگی 
احتمالاً همــه چیز را در مورد طارمی می داند، 
بنابراین فکر نمی کنم به توصیه من نیازی داشته 
باشــد. فقط می توانم بگویم که در حال حاضر، 
اینزاگی مربی ای اســت کــه می تواند بهترین 

استفاده را از طارمی بکند. علاوه بر این، مهدی 
در کنار یک مهاجــم دیگر بهتر عمل می کند 
)اشــاره به سیستم اینتر که با 2 مهاجم هدف 
بازی می کند(، او می تواند با مهاجم کناری اش 
ارتباط برقرار کند، پاس گل بدهد و از جناحین 
استفاده کند. طارمی همیشه می داند که روی 
توپ های ارسالی به محوطه جریمه حریف دقیقاً 

کجا باید قرار بگیرد.

علی دایی در گفت وگو با رسانه ایتالیایی: 

طارمینمیبازد

همدلــی|  گــروه ورزش: رئیــس فدراســیون فوتبــال درباره 
استانداردسازی ورزشگاه های لیگ برتری گفت: مطمئن نیستم همه 
کارها به نحو احسن انجام شود ولی حداقل می دانیم 30، 40 سال 
این اتفاق نیفتاده که بلیت ها الکترونیکی شــود و اینکه بدانیم هر 
کســی در صندلی خودش بنشیند یا اتفاقی بدی نیفتد. ما دو ماه 

است که هر روز پیگیر هستیم و بالاخره این کار باید انجام شود.
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال پس از برگزاری جلسه ستاد 
استانداردسازی ورزشگاه های لیگ برتر اظهار کرد: در ورزشگاه آزادی 
کارهای اصولی انجام می شود و خودم چهار، پنج بار به صورت جدی 
همه قســمت هایش را دیده ام. یک احتمال می دادیم که ورزشگاه 
آزادی آماده شود ولی اگر آماده نشود باید روی ورزشگاه جایگزین 
یعنی تختی تلاش کنیم. باشــگاه های استقلال و پرسپولیس باید 
۱7.5 میلیارد تومان به ورزشگاه تختی بدهند تا مقدمات کار انجام 

شود.
او ادامه داد: این دو باشگاه بازی های لیگ برتر و نخبگان آسیا را در 
پیش دارند و تیم ملی نیز بازی های مقدماتی جام جهانی را پیش 
رو دارد که اگر ورزشگاه آزادی آماده نشود باید به AFC اطمینان 

 AFC ،دهیم که ورزشگاه آماده دیگری داریم و اگر این اتفاق نیفتد
خودش ورزشگاه دیگری را معرفی می کند که خارج از کشور خواهد 
بود. به امید خدا ورزشــگاه تختی آماده می شود. ورزشگاه شهدای 
شهر قدس برای چادرملوی یزد و هوادار پیش بینی شده است که در 
این زمینه مسئولان شهری آمده بودند. مطمئن نیستم همه کارها 
به نحو احسن انجام شــود ولی حداقل می دانیم 30، 40 سال این 
اتفاق نیفتاده که بلیت ها الکترونیکی شود و اینکه بدانیم هر کسی در 

صندلی خودش بنشیند یا اتفاقی بدی نیفتد. ما دو ماه است که هر 
روز پیگیر هستیم و بالاخره این کار باید انجام شود.

رئیس فدراســیون فوتبال درباره اظهارنظــر داود رفعتی در مورد 
برگزاری بازی های استقلال و پرسپولیس در ورزشگاه تختی بیان 
کرد: ممکن است ورزشگاه آزادی آماده باشد و مسابقات این دو تیم 
در این ورزشگاه برگزار شود اما مسئولان این ورزشگاه انتظار دارند 
که بار مسابقات سبک شود. برخی از بازی ها که هوادار کمتری دارد، 

باید در ورزشگاه تختی برگزار شود.
او درباره آخرین وضعیت خرید دستگاه های VAR همچنین گفت: 
این مسأله توسط فدراسیون فوتبال دنبال می شود. شرکت تجهیز و 
توسعه تلاش می کند پول خرید دستگاه های VAR را بدهد اما تا 

الان واریزی نداشته است.
مهدی تاج درباره تاکید بر ورود بانوان به ورزشگاه ها گفت: یگان ویژه 
امروز گزارش داد که بخش عمده آن نحوه ورود بانوان و موانع بود که 
همه را قبول دارم ولی توصیه و تذکرم این بود که وارد این نشویم که 
حضور بانوان را نداشته باشیم. همه باید به سمتی برویم که مشکلات 

حل شود و موانع را رفع کنیم.

تاج در تشریح استانداردسازی باشگاه عنوان کرد؛

تلاش برای جبران عقب افتادگی 40 ساله

همدلی|گروه ورزش: مســابقات لیگ ملت های آســیای 
مرکــزی 2024 زنــان از تاریخ ۱۱ تا ۱7 مرداد در شــهر 
کاتماندو کشــور نپال برگزار می شــود و تیم ملی والیبال 
کشورمان در این مسابقات حضور خواهد داشت.لی دوهی 
ســرمربی تیم ملی والیبال زنان ایران پیش از اعزام به این 
مسابقات اظهار کرد: در زمان شروع با 30 بازیکن تمرینات 
مــان را آغاز کردیم و از بین آن 30 نفر، ۱4 نفر را انتخاب 
کردیم که روی تکنیک ها و عملکرد تیمی آن ها کار کردیم.

وی ادامه داد: منتظریم که مســابقات در نپال آغاز شود و 
ســپس روند کار خود را پیش ببریم چون پیش از این تنها 
مســابقات چلنج کاپ زنان را که تیــم ملی جوانان دختر 
ایران در آن شــرکت کرده بود، تماشــا کــردم و منتظرم 
ببینم بازیکنان چه تفاوتی با آن مسابقات کرده اند.تیم ملی 

والیبال زنان ایران با ســرمربی جدید و ترکیبی از بازیکنان 
جوان و زیر ۱۸ ســال در این مســابقات حضور می یابد تا 
جوانگرایــی را عملا انجــام دهد و برای ســال های آینده 
بازیکنان خود را آماده کند.این مسابقات با حضور پنج تیم  
نپال، ســریلانکا، مالدیو، هندوستان و ایران به صورت دوره 
ای برگزار می شود.در پایان مرحله مقدماتی تیم های اول تا 
چهــارم جدول به مرحله نیمه نهایی صعود می کنند تا پس 
از برگزاری چهار مســابقه چهره چهار تیم برتر مســابقات 
مشــخص شــود. تیم ملی والیبال زنان ایــران در مرحله 
مقدماتی به ترتیب به مصاف هند، مالدیو، سریلانکا و نپال 
می رود و شــاگردان لی روز یکشــنبه ۱4 مرداد استراحت 
خواهند داشــت. برنامه کامل مرحله مقدماتی مسابقات به 
این شرح است: پنج شــنبه ۱۱ مرداد: هند – ایران،جمعه 

۱2 مرداد: مالدیو – ایران،شــنبه ۱3 مرداد:ســریلانکا – 
ایران،یدوشنبه ۱5 مرداد:ایران – نپال

مبینــا کریمــی، یلــدا جعفــری، کیمیا کیانی، شــقایق 
حســن خانی، لعیا افزونی، سپینود دســت برجن، یاسمن 
کارگر، پریا حاجتمند، یســنا آهنکــوب رو، مبینا غفاریان، 
معصومه قدمی، درســا فلاح، آسیه حسنی و دیانا رشیدی 
۱4 بازیکن انتخابی ســرمربی تیــم ملی زنان ایران در این 

مسابقات هستند.

بانوان والیبال آماده  لیگ ملت  های آسیایی مرکزی

لی دوهی: روی تکنیک بازیکنان کار کرده ایم

همدلی| گروه ورزش: سعید دقیقی سرمربی حال حاضر ملوان 
از باشگاه خیبر و ذوب آهن و تراکتور به دلیل قرارداد با بازیکنانی 
که با ملوان قرارداد داشتند شکایت کرد و از فدراسیون خواست تا 

پنجره آنها را ببندد.
 ســعید دقیقی درباره وضعیت ملوان اظهار کرد: خداراشکر که 
پیشنهاد خوب از طرف ملوان به دستم رسید و پس از بررسی و 
جلسه با دکتر دنیامالی خواسته های خود را ارائه دادم و به نتیجه 
رســیدیم و منجر به عقد قرارداد شد. مشکلات بزرگ داریم که 
دکتر دنیامالی و مسئولان ملوان قول دادند که پیگیر موضوعات 
شوند که مربوط به بدهی های باشــگاه است و باید تسویه شود 
و یکی دیگر بحث ورزشــگاه »سن سیروس« است که همگی به 
دنبال بر طرف کردن مشکلات آن هستند. باید صبور باشیم و قطعا 
میوه صبر، شــیرین است. منتظریم که در ۱0 روز آینده اتفاقات 

خوبی رقم بخورد.
وی درباره آنکه برخی از بازیکنان ســرباز با بی میلی به این تیم 
می آیند و کیفیت خوب خود را در تیم های نظامی ندارند گفت: 
بیشترین ظرفیتی که در ملوان جذب شد سرباز بود و من گفتم 
از روزی که پیراهن ملوان را می پوشید نام سرباز معنایی ندارد و 
همه ما ملوانی هستیم و فرقی میان بازیکن سرباز و بازیکن آزاد 
نیســت. من باید بازیکنان را آماده کنم و با کسی تعارف ندارم و 
باید اصول رعایت شود و همه آنها لازمه اش این است که یکسری 
زیرساخت ها برطرف شود. من فصل گذشته با شمس آذر از لحاظ 

امتیازی تیم پنجم شدم و ملوان هفتم بود که باید امسال هم میزان 
کسب امتیازمان بالا برود و اهداف بالاتر را در ادامه خواهیم دید. 
خون ملوان درون انزلی چی ها وجود دارد و با حمایت آنها می توان 
برنده شــد. دقیقی در خصوص آخرین وضعیت میلاد سرلک و 
محمد عمری عنوان کرد: محمد عمری بسیار بازیکن خوب و با 
اخلاق است. او از روزی که من آمده ام با تمرین می کند اما میلاد 
سرلک همچنان به تمرینات اضافه نشده است و اگر این کار را ادامه 
دهد، نامه او را خواهیم زد تا برایش اضافه خدمت صورت بگیرد و 

پس از آن خود را به پادگان معرفی کند.
سرمربی ملوان در پاسخ به این سوال که چه برنامه ای برای بازی 

تدارکاتی در پیش دارد اظهار کرد: به دنبال بازی با تیم ملی جوانان 
و یــک تیم پایــه در رده امید و جوانان هســتیم و پس از آن به 
انزلی می رویم سیکل جدید تمرینات بازی با گل گهر شکل خواهد 

گرفت.   
دقیقی ادامه داد: فدراسیون فوتبال قوانینی مبنی بر افزایش 25 
درصدی قراردادها و قرارداد یکســال با کسانی که بالای 35 سال 
هستند، ثبت کرد. باشــگاه ملوان این کار را در سال گذشته که 
من نبــودم انجام داد و در حضور مهدی تارتار این اتفاق رخ داده 
برای باشگاه زیان آور بود و باشگاه  های پولدار دست روی بازیکنان 
بــا کیفیت می گذارند و چون پول دارنــد بازیکنان تحت قرارداد 
باشگاه ها را هستند را جذب می کند. در ملوان بازیکنانی بودند که 
به صورت یک طرفه قراردادشان را فسخ کردند که یکی از آنها به 

ذوب آهن و دیگران به خیبر و تراکتور رفتند.
وی تصریح کرد: از رئیس فدراسیون و مسئولان می خواهم با آنها 
برخورد کند و طبق قانون بازیکنان که تحت قرارداد باشگاه است 
برای خروج از باشگاه وارد مذاکره شود. ما قطعا از این سه باشگاه 
شکایت می کنیم و نباید فک کنند چون شرایط مالی خوبی دارند 
می توانند راحت بازیکنان تیم های دیگر را جذب کنند. از رئیس 
فدراسیون می خواهم که پیگیر این موضوع شود تا پنجره نقل و 
انتقالات این سه باشگاه بسته شود. بودجه ما در حال حاضر افزایش 
20 درصدی نسبت به سال گذشته داشته و بهترین بازیکن ما که 

سرباز هم نیست نزدیک ۱0 میلیارد تومان دریافتی دارد.

سرمربی جدید ملوان خبر داد؛

شکایت و درخواست انزلی چی ها برای محرومیت 3 تیم لیگ برتری


